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[Ministeren for offentlige arbejder.] 
men på Amager er hele spørgsmålet både 
om boliger industri og lufthavn o. s. v. så 
uafklaret, at det vil være forkert i øjeblikket 
at gå ind for et ændringsforslag af den ka- 
rakter, som er anvist af organisationerne 
og de industridrivende ved Avedøre. 

Jeg har ikke meget at tilføje til det ærede 
medlem hr. Arne Larsens bemærkninger om, 
at hans parti ikke kan stemme for lovfor- 
slaget om visse hovedvej sanlæg i og ved 
København. Jeg vil dog gerne, når det ærede 
medlem til slut betoner, at der skal andet 

. til end motorveje for at løse trafikproble- 
merne i København, sige, at det ærede med- 
lem ved godt, at jeg flere gange her fra denne 
talerstol ved behandlingen af disse lovfor- 
slag har givet udtryk for, at jeg er helt enig 
med ham i, at motorveje og motorgader 
alene ikke løser problemerne. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Forslag til lov om udbygning af motorvejen 
vest om København 
vedtoges enstemmigt med 129 stemmer; 1 
medlem tilkendegav, at han hverken stemte 
for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Forslag til lov om visse hovedlandevej soMt- 
læg i og ved København 
vedtoges enstemmigt med 122 stemmer; 8 
medlemmer tilkendegav, at de hverken 
stemte for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om æn- 
dringer af lov om indkvartering. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
124) findes i tidenden sp. 5234). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

, , Lovforslaget sattes til forhandling. -- 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 130 stemmer; 1 
medlem tilkendegav, at han hverken stemte 
for eller imod. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
statens tjenestemænd i Grønland. 

(Anden behandling af lovforslaget (nr. 
145) findes i tidenden sp. 5234). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Holger Eriksen: Udvalget har holdt et 
møde mellem anden og tredje behandling, 
og det samlede udvalg med undtagelse af 
det ærede medlem hr. Vivike indstiller her- 
efter lovforslaget til vedtagelse i den form, 
hvori det foreligger efter afstemningen ved 
anden behandling. Det nævnte ærede med- 
lem kan ikke medvirke til lovforslagets ved- 
tagelse. 

Else-Merete Ross: Det fødestedskriterium, 
man er nået frem til, gør forskel på danske 
statsborgere, og det har jeg svært ved at for- 
lige mig med, selv om nok så mange økonomi- 
ske forhold eventuelt kan tale til gunst herfor. 
Derfor vil jeg undlade at stemme for lovfor- 
slaget. 

Rosing: Jeg skal ved denne lejlighed ikke 
bruge mange ord og navnlig ikke gentage, 
hvad jeg sagde ved første behandling. Jeg 
må med beklagelse konstatere, at det forsøg 
på et bedre kompromis, jeg efterlyste den- 
gang, ikke har ført til noget, men jeg kan 
nu stemme for lovforslaget ud fra den be- 
tragtning, at det for tiden er det bedst op- 
nåelige resultat. Jeg vil dog samtidig sige, 
at udviklingen går videre, og dette må ikke 
blive det sidste led i denne sag. Jeg håber, 
at vi får mulighed for inden alt for mange år 
at tage spørgsmålene op igen til en mere til- 
fredsstillende og en endelig løsning. 


